
Protokoll - Årsmøte 2024

Dato: 02.06.2024 00:00

Sted: Bård.no

Til stede var:

Alf Linden Lande
Anne Eriksen
Anne Pandrup Andersen
Arild Bjølgerud
Asbjørn Rønnestad
Bernt Dahl-Jørgensen
Bernt Strand
Birger Birgit Lillemoen
Birgit U. Dahl-Jørgensen
Bjørn Aulie
Bjørn Jacobsen
Bjørn Ståle Varnes
Bjørn Topaas
Bård Asle Haraldset (Styremedlem)
Cathrine Skarpholt
Cecilie Petter Jacobsen
Cecilie Stenseth
Dag O Ellingsen
Dagfinn og Siri Norum
Diawer Barzejne
Edvin Håvik
Eirik Jøntvedt
Elisabeth Eia Erdal
Elisabeth Møkleby, representert av Aase Lunde ved fullmakt
Elisabeth Og Bjarne Eia
Elise Oftedal
Emil Og Natalie Kirkebøen
Erik Lunde
Erik Wøllo
Espen Bjerke
Espen Lund
Espen Og Kari Rustad
Frode Frøhaug
Geir Og Tone V. Hagen
Geir Præsttun
Geir Scott Janssen
Gerd Aandewiel-Lowzow
Grete Slåttun
Gro Dombestein
Halvard Haraldseth Jervell
Hanne Holm Høva
Hans Tore Høviskeland
Harald Christoffer Madsen
Harald Grøtt
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Harald Norberg
Heidi Og Tommy Bakke
Heidi Ugreninov
Helge Berge
Henning Thauland
Henriette Sjølie Spjelkevik
Henrik Stene
Herbrand Haraldseth (Styremedlem - Kaserer)
Herman Og Marit Sæbø
Hilde Og Sverre Hannevold
Hildri Gulliksen
Haakon Andreassen
Idar Pe Ingebrigtsen
Ingrid L. Og Jan O. Solberg
Jahn E. Pedersen
Jan Og Kirsten Pedersen
Jan Spilleth
John Arild Sukkestad
Jon Olav Farestveit
Jon Øgar
Jøran Olsson
Kjell Brataas
Kjell Magne Tveit
Kjell Roar Ødeverp
Knut Inge Stavang
Kristian Hjelset
Kristin Lunde Landstad
Lars Midttun
Lars Sommervoll
Lene Eikefjord
Lisa Russel
Mai-Britt Og Kåre Hatteland
Martin Ahlbäck
Morten Brurok
Morten Gimnes
Morten Vikanes
Morten Øren
Nils Ole Morken
Nystølen Hyttegrend Da
Ola Og Tone Berntsen
Ole Bengt Eliassen
Ole Christian Thomassen
Ole Erik Østby
Ole G. Ronten
Ole Gisle Klevan og Elisabeth Laache
Ole Johnny Moen (Styremedlem)
Ole Næss
Per Halgeir Engebretsen
Petter Østensen
Pål R. Moen
Ragnhild Bratz Queseth
Reidar Løkken
Reidar Og Helene Strande
Renate Frøysa
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Rolf Kjønnerud
Rune Larsen
Rune Lægreid
Rune Olsson
Sidsel Holm Bye
Siri Høyem
Solveig Og Waldemar Bistrup
Stein Og Ragnhild Bakken
Stian Sløgedal
Stig Holm
Stig Vasbø
Svein Erik Mundal
Tom Egil Klausen
Tore Ness (Styreleder)
Tore Og Lisbeth Haugen
Torill Wiik
Tove Farstad
Unni-Merete Langlo
Wenche Helsingeng
Øivind Og Camilla Haavik
Øystein Grimstad
Øystein Riiser
Øystein Svae Johansen
Aage Jødahl
Åge Seljebotn
Aase Lunde

Sak 24/9/1, Herbrand Haraldseth

Åpning av møte
Møtet ble gjennomført digitalt på plattformen Bård, og medlemmene deltok ved å logge seg inn og stemme
på sakene.

Møtet var åpent fra kl 10.00 lørdag 1. juni til kl 20.00 søndag 2.juni.
Det var mulig å avgi og endres stemmer igjennom hele denne perioden.
Pga begrensninger i systemet sier referatet andre steder at møtet ble gjennomført fra kl 00:00 til 20:00
søndag 2. juni. Dette er feil.
 
Deltagelse i møtet ble automatisk registrert når et medlem stemte digitalt.

448 medlemmer ble innkalt. Samtlige hadde 1 stemme hver. Det var ikke kjent før etter møtet hvor mange
som faktisk deltok i møtet. 125 medlemer deltok i møtet. Ikke alle avga stemmer på alle punkter (hverken på
person eller blank)
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Sak 24/9/2, Herbrand Haraldseth

Valg av møteleder og protokollunderskrivere
Vedtak
Herbrand Haraldseth ble valgt som møteleder. 

Følgende ble valgt til å underskrive protokollen:

Svein Erik Mundal (hytteeier)
Tom Simonsen (valgkomiteen)
Herbrand Haraldseth (møteleder)

Sak 24/9/3, Herbrand Haraldseth

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste vedtatt.
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Sak 24/9/4, Herbrand Haraldseth

Valg av styreleder
Presentasjon av kandidat - Harald Norberg
Jeg og min kjære Mona har hatt hytte på Kuluset siden 2006.
Jeg er utdannet cand.mag fra UIT i samfunnsøkonomi. Som yrkesbakgrunn har jeg jobbet nesten hele livet
innen bank med finansiering av større infrastrukturprosjekter. Både som konsulent og etter hvert som leder.
For 7 år siden hoppet jeg av pengekarusellen og begynte i NAV med tall og statistikk. Jeg blir 64 år om en
måned og planlegger pensjonering ila de neste 18 mnd. Vi planlegger da å tilbringe mesteparten av vår tid
på Kuluset og Nesfjellet- et område vi er blitt så glad i.

Om jeg blir valgt av dere på årsmøte 1.juni vil jeg legge all min energi i å bidra til at vegen fra miljøstasjonen
og opp fortsetter å fungere for oss alle. Videre vil mye energi også måtte brukes på å avstemme vedtektene i
veien iht. gjeldene lovverk samt å få en representasjon i styret som gjenspeiler brukerne i vegen. I tillegg til
vår veg er også styret i vegen representert i Tronderudvegen, vegen fra brua nede i Rukkedalen og opp til
alpinsenteret. Her er det mye som også må gjøres hva gjeldet vedtekter og vedtak. 
For meg er god og relevant informasjon helt avgjørende for å skape et godt miljø i fjellet. Om jeg blir valgt vil
derfor mye tid gå på å informere og inkludere brukerne av veien i de prosesser vi står overfor. Dette er viktig
for alle. Da ønsker jeg alle et godt valg. 

Kommentar fra Valgkomiteen
Valgkomitéen har gjennomført intervju blant annet for å avklare forventninger i den forstand at vi påpekte
behovet for å få en ryddig prosess videre med ro i fjellet rundt tema vei samt oppgaven med å justere
vedtekter slik at det er i samsvar med gjeldende lovverk. Norberg fremstår motivert og kjenner området godt.
 Han kommuniserer et fokus som vi opplever som godt tilpasset behovet Vegsamvirket har de neste årene.

Vedtak
Valgkomitéens innstilling var Harald Norberg

Harald Norberg ble valgt, med følgende valgresultat:
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Sak 24/9/5, Herbrand Haraldseth

Valg av varamedlem
Presentasjon av kandidat - Aase Lunde
Jeg er 67 år og kom til Trondrudmarka som 5 åring. Jeg bor i Bærum, har vært rektor i bærumsskolen i
mange år og har hytte ved Timmermannstølen. Vei er ikke det feltet jeg har mest kompetanse innen, men
Trondrudvegens to eksterne rapporter har bidratt litt på vei. Min pedagogiske bakgrunn, en sterk tilknytning
til Trondrudmarka og lysten til å bidra i et område jeg er veldig glad i har motivert meg til å stille som
kandidat. 

Jeg ønsker medlemmene i Trondrudmarka Vegsamvirke skal oppleve en organisasjon som er transparent,
har god informasjonsflyt, følger demokratiske prinsipper, har tydelige og klare vedtekter og gjør kloke valg til
beste for medlemmene, miljøet og veiene vi tilhører.

Kommentar fra Valgkomiteen
Valgkomiteen har gjennomført intervju med kandidaten. Aase kjenner området godt, har et stort engasjement
for Trondrudmarka og fremstår motivert for å bidra inn i drift av vegen. 

Vedtak
Valgkomitéens innstilling var Aase Lunde

Aase Lunde ble valgt, med følgende valgresultat
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